
 

 

Číslo zápisnice: SDV SK 09/2023 
 
 

ZÁPISNICA  
zo zasadnutia orgánu s rozhodovacou právomocou 

 
 
Názov športovej organizácie: Slovenská kanoistika – Sekcia divokých vôd 
 
Názov zasadajúceho orgánu: Výkonný výbor sekcie divokých 
vôd Slovenskej kanoistiky  
 
Miesto konania zasadnutia: Žilina 
Deň konania zasadnutia: 11.12.2023  
Čas začiatku zasadnutia: 13:30 hod Čas ukončenia zasadnutia: 18:00 hod 
  

Predsedajúci: Martin Stanovský Zapisovateľ: Martin Stanovský ml. 
 
Členovia orgánu zúčastnení na zasadnutí:  

1. Martin Stanovský  
2. Renáta Daníková  
3. Róbert Orokocký 
4. Igor Ižo 
5. Jaroslav Slúčik 

   
 
Ostatní: 

1. Martin Vesel  
2. Martin Skubík 
3. Martin Stanovský ml. 

 
 
Ospravedlnení:  
 
 
Počet členov potrebných na uznášaniaschopnosť orgánu: 3  
UZNÁŠANIASCHOPNOSŤ:  

❏ ÁNO 
❏ NIE  

Počet členov/hlasov potrebných na schválenie rozhodnutia: 3  
 
Po začatí zasadnutia predsedajúci konštatuje, že lehota 7 dní na prípravu 
zasadnutia dodržaná  

❏ BOLA 
❏ NEBOLA  

 
 
 
 
 
 



 

 

SCHVÁLENÝ PROGRAM ZASADNUTIA:  
1. Kontrola úloh 
2. Komise 
3. Komisia vrcholového športu a RD 
4. Príprava Kanoista roka 2023 
5. Revízia rozpočtu 
6. Rôzne 

  
PODKLADY K JEDNOTLIVÝM BODOM ROKOVANIA:  

❏ podklady boli zaslané elektronicky k bodom  
❏ podklady boli predložené na zasadnutí k bodom  
❏ podklady k jednotlivým bodom sú archivované elektronicky na sekretariáte 

sekcie divokých vôd Slovenskej kanoistiky, príp. ich schválená výsledná podoba 
zverejnená na webovej stránke www.canoe.sk  

 
 
ROKOVANIE O JEDNOTLIVÝCH BODOCH PODĽA PROGRAMU ZASADNUTIA: 
 

 
1. Úvod 
 
Predseda sekcie divokých vôd privítal všetkých prítomných na zasadnutí VV. 
 
 
2. Súťažná komisia 
Predseda komisie informoval VV o zrušenom školení rozhodcov v L. Mikuláši pre 
nedostatočný počet uchádzačov. V spolupráci s predsedom subkomisie rozhodcov J. 
Piačekom sa pripravujú  školenia rozhodcov v regiónoch pred sezónou 2024. 
 

M. Stanovský st. navrhol zapracovať do Smerníc pre rozhodcov 2024 možnosť pre bývalých 
aktívnych pretekárov získania 1. stupňa rozhodcovskej licencie. 
 

Igor Ižo predložil na VV návrhy termínov pre organizáciu na M-SR dorastu v slalome v roku 
2024. VV sa uzniesol na termíne M-SR dorastu v slalome 21.22.9.2024 v Čunove, organizátor 
klub UKBA.  

 

Martin Vesel informoval VV o zrušení preteku Young Danubia Cup 2024.  
Igor Ižo následne predložil na schválenie kompletnú termínovú listinu na rok 2024. 
 
Hlasovanie: Za: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0  
VV jednohlasne schválil 
 

Úlohy: 
• V spolupráci so sekretariátom a subkomisiou rozhodcov pripraviť podmienky pre 

vyplácanie náhrad za stratu času pre rozhodcov a dobrovoľníkov v sezóne 2024 s 
ohľadom na právnu úpravu od 1.1.2024 (v spolupráci so sekretariátom a subkomisiou 
rozhodcov). 
Termín: pred začiatkom sezóny 2024 



 

 

• Vyhodnotiť po prvom roku platnosti Smernicu o náhradách pre medzinárodných 
rozhodcov a pripraviť návrh na prípadné zmeny a doplnenie  
Termín: 30.3.2024 

 
 

3. Komisia mládeže a vzdelávania 
Renáta Daníková informovala prítomných o prebiehajúcom trénerskom kurze II. stupňa.  
V roku 2024 dôjde aj ku kompletnej revízii licencií aktívnych trénerov. Výkonný výbor týmto 
vyzýva všetkých aktívnych trénerov, aby do 31.12.2023 zaslali kópiu dokladov oprávňujúcich 
ich k trénerskej činnosti na e-mail renata.danikova@gmail.com. 
 

Renáta Daníková pripravuje smernicu o vzdelávaní trénerov, ktorá bude určovať odbornú 
spôsobilosť na výkon odbornej činnosti tréner kanoistiky, podmienky získavania licencie, 
podmienky pre získanie štatútu reprezentačného trénera atď. V spolupráci s komisiou 
vrcholového športu budeme konzultovať nastavenie tejto smernice s krajinami, kde takéto 
smernice už dlhodobo fungujú. Cieľom je implemetácia takejto smernice do praxe už v roku 
2024. 
 

Robert Orokocký informoval, že metodické výjazdy v roku 2024 budú aj pod hlavičkou 
Národného športového centra – sekcie vzdelávania. Táto spolupráca nám rozšíri možnosti 
seminárov, materiálov a aj personálneho obsadenia metodických výjazdov.  
 
VV zobral na vedomie 
 
 
4. Komisia NeOH športov 
Predseda komisie informoval VV o prebiehajúcom VT v Chorvátsku. 
 
 

5. Komisia Vrcholového športu 
Martin Stanovský st. informoval o stretnutí s trénermi na pôde Športového centra polície. 
Zároveň priblížil, že v poslednej dobe absolvoval množstvo telefonátov a stretnutí s trénermi 
aby sa situácia ohľadom vrcholového športu mohla v dohľadnej dobe vyriešiť. Diskusia 
s následnými požiadavkami bola tvrdá a aj osobná. Z celej diskusie vyšlo spoločné prianie 
ukľudniť situáciu vo vrcholovom športe a následne nastaviť novú sezónu.  
 
Okrem toho poznamenal, že udalosti, ktoré sa spustili po svetovom pohári v Paríži určitým 
spôsobom paralyzovali chod zväzu a najmä vrcholový šport. Sme pozadu v nastavovaní 
najbližšej sezóny. Nemáme jasný kalendár výjazdov ani s tým súvisiaci rozpočet. Nemáme 
pripravené nominačné kritéria na ďalšiu sezónu.  
Na uvedenom stretnutí tréneri navrhli aby sa na akciách RD seniorov stal vedúcim P. 
Ostrovský. P. Ostrovský najprv vyjadril záujem o funkciu, neskôr sa však zriekol funkcie. 
 
Na základe týchto všetkých udalostí Predseda SK-SDV navrhol nasledovný model fungovania 
komisie vrcholového športu:  
- Aby bol zabezpečený plynulý chod reprezentácie na všetkých úrovniach, Športový riaditeľ 
pokračuje so všetkými právomocami vo svojej funkcii. 
- Sekcia DV vypíše výberové konanie na pozície: 

- Vedúci akcie RD seniori 
- Vedúci akcie RD mládeže 



 

 

- VV odporúča  trénerom olympionikov aby si medzi sebou určili vedúceho, ktorý ich 
bude zastupovať. Súvisí to aj s limitovanou možnosťou účasti na hrách, pretože 
vzhľadom k nízkemu počtu účastníkov hier za Slovensko budú obmedzené počty 
účasti realizačných tímov tzn., že dostať na OH okrem štyroch trénerov ešte 
videotechnika, vedúceho, prípradne osobného fyzioterapeuta bude veľmi ťažké. V 
ideálnom prípade by bola vhodná kumulovaná funkcia viacerých pozícií. Pomohlo by 
nám aj zisk ďalších dvoch miesteniek z crossu. 

 
 
6. Príprava vyhlásenia Kanoista roka 2023 
VV schválil nomináciu ocenených za sekciu divokých vôd pre vyhlásenie Kanoista roka 2023.  
 
Nominácia ocenených na Kanoistu roka 2023 za sekciu divokých vôd: 
 
Športovec roka  Eliška Mintálová 
Kajakár roka   Jakub Grigar 
Kajakárka roka  Eliška Mintálová 
Kanoista roka   Matej Beňuš 
Kanoistka roka  Soňa Stanovská 
Junior roka   Richard Rumanský 
Tréner roka   Peter Cibák ml.  
Tréner mládeže  Miroslav Stanovský 
Výkon roka   Zuzana Paňková  
Športovec NeOH d.  Katarína Kopúnová 
Rozhodca roka  Peter Ďurec 
Sieň slávy   Jozef Martikán 
 
Predseda SK-SDV poznamenal, že vôľa sekcie divokých vôd bola usporiadať vyhlásenie 
Kanoistu roka vo večernom priamom TV prenose v januárovom termíne. To sa ale nepodarilo 
skoordinovať so sekciou hladkých vôd. 
 
VV zobral na vedomie 
 
 
7. Revízia rozpočtu 
Výkonný výbor sekcie si prešiel po komisiách aktuálne čerpanie rozpočtu.  
 

Martin Stanovský st. skonštatoval že sekcia divokých vôd v tomto roku hospodárila 
zodpovedne a vo viacerých položkách rozpočtu sa podarilo ušetriť a to aj napriek vysokej 
miere inflácie.  
 

Na základe pozitívneho vývoja čerpania rozpočtu VV rokoval o možnostiach zmien v rozpočte 
sekcie a dofinancovaní: 
  

- Predseda SK-SDV navrhol odmenu za vyjazdenie miestenky na OH pre každý 
mikrotím vo výške 3 000 €. VV schválil odmenu v celkovej výške 12 000 € (4x3000€) 
pre mikrotímy športovcov: M. Beňuš (C1M), E. Mintálová (K1Ž), A. Gonšenica (K1M), 
Z. Paňková (C1Ž). Zúčtovanie odmeny musí byť v súlade s účtovnými predpismi zväzu.  
 



 

 

- VV schválil prerozdelenie príspevku klubom na základe rovnakých kritérií ako pre 
výpočet príspevku 15% klubom v roku 2023 v celkovej sume vo výške 15 000 €.  
Termín čerpania je do 31.12.2023 
 

 

- VV schválil odmenu vo výške 400€ trénerom športovcov zaradených v RDS 2023 
a RDM 2023 a to menovite pre: M. Hujsa, S. Gejdoš, T. Mráz, Mi. Stanovský, P. Cibák 
ml., P. Murcko, D. Mühl, L. Giertl, P. Gajarský, J. Martikán, M. Stanovský, V. Chrapčiak, 
P. Ostrovský, J. Slúčik,  J. Šajbidor, R. Štaffen, M. Damborský, J. Uram, J. Ontko, B. 
Rajniak, P. Mráz.  
Zúčtovanie odmeny musí byť v súlade s účtovnými predpismi zväzu a taktiež tréneri 
musia mať vysporiadané všetky záväzky so zväzom.  
 
 

- Presun časti položiek rozpočtu medzi zdrojmi: časť nákladov na dopravu z rozpočtu 
štátnych prostriedkov do nákladov hradených zo súkromných zdrojov, presun nákladov 
na správcov areálu v Čunove zo súkromných zdrojov do štátnych zdrojov, a 
presun nákladov na TV JOJ zo súkromných zdrojov do štátnych zdrojov.  
 

 

- VV v spolupráci s Komisiou klubov, mládeže a vzdelávania vyhlási Grantovú výzvu pre 
kluby na dofinancovanie nákladov spojených s ich činnosťou v roku 2023. Jednotlivá 
výška grantu pre klub bude schválená výkonným výborom na základe vypracovanej 
grantovej žiadosti a aktuálnych možnostiach rozpočtu sekcie. 

 
 
Hlasovanie: Za: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0  
VV jednohlasne schválil 
 
 
8. Rôzne 
Martin Stanovský ml. informoval členov VV, že aktuálny výpočet Príspevku uznanému športu 
z Ministerstva školstva pre Slovenskú kanoistiku v roku 2024 je takmer o 10% nižší ako 
v tomto roku. Dôvodom je najmä zmena metodiky výpočtu príspevku – zníženie podielu 
príspevku za športový úspech a naopak zvýšenie podielu príspevku na základe počtu 
aktívnych pretekárov do 23 rokov. Vedenie Slovenskej kanoistiky aktívne situáciu rieši a rokuje 
so štátnym tajomníkom pre šport. 
 
 
 

 
 
__________________                       __________________ 
 

Zapisovateľ       Martin Stanovský 


